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Još se nije dogodilo, barem mi ne znamo za takav slučaj, da je ijedan saborski 

zastupnik bio protiv istraga kojima je cilj razotkrivanje koruptivnih i kriminalnih radnji, 

kao što sada svjedočimo u redovima SDP-a. 

 

S obzirom na to da se u, za sada javno objavljenima, transkriptima spominju i drugi 

posrednici postavlja se pitanje imaju li izjave istaknutih SDP-ovaca za cilj unaprijed 

opravdati njihove uloge u svemu tome. Jesu li, prema ovome što pišu mediji, i sami 

počinili  zloupotrebe službenog položaja i ovlasti, trgovine utjecajem, poticanje na 

izvršenje kaznenih djela? 

 

Već ranije smo bili svjedoci da su se čelni ljudi Grada Varaždina, članovi SDP-a, 

pojavili u transkriptima u negativnom svjetlu kada se dogovaralo uređenje jednog 

stana. Ni tada, po njima, oni nisu bili krivi za to. Po njima su uvijek, i za njihove 

izgovorene riječi i njihove „nestašluke“, krivi drugi. 

 



Ne tvrdimo, samo postavljamo pitanja! Svatko je nedužan i nitko ga ne može 

smatrati krivim za kazneno djelo do kada mu se pravomoćnom sudskom presudom 

ne utvrdi krivnja. I to tvrdimo cijelo vrijeme, mi nismo kao SDP - "Partija te tuži, 

Partija ti sudi". Sjetimo se samo njihovih silnih medijskih iživljavanja u slučajevima 

uhićenja dužnosnika koji nisu bili članovi te i takve partije.... 

 

Umjesto prozivki, očekivali smo da objasne koje su njihove uloge u svemu tome.   

 

Jesu li se SDP-ovci opet pogubili ili iz njih progovara strah zvan transkripti. Umjesto 

da zamjenik gradonačelnika, saborski zastupnik, predsjednik varaždinskog SDP-a te 

regionalni izvršni tajnik SDP-a gosp. Miroslav Marković u cilju transparentnosti, kako 

to on uvijek voli isticati, podastre javnosti odgovore na događanja od prošlog tjedna 

te privođenje njegovih stranačkih kolegica i kolega, ali i o svojoj ulozi u svemu tome, 

on po običaju proziva one kojih nije bilo ni blizu SDP-a, a ni gradskim službama. 

 

Uhićenje pred izbore? Gospođa zastupnica nije uopće kandidat na ovogodišnjim 

lokalnim izborima koji su tek za tri mjeseca, već gospodin Ister. Zašto se on ne 

očituje u javnosti o svemu ovome, zašto se pritajio? 

 

Gospodine Markoviću, Varaždinke i Varaždinci imaju pravo na odgovore. Stoga, 

predsjedniče varaždinskog te regionalni izvršni tajniče SDP-a, saborski zastupniče i 

zamjeniče gradonačelnika, odgovorite: Koja je uloga SDP-a i Vas u svemu tome? 

 

Klub vijećnika HDZ-a u Skupštini Varaždinske županije 



 

 


